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MUDr. Tomko: 

Ja poprosím, po výstavbe hokejbalového ihriska zostali haldy škvary a na nich samozrejme 

burina. Kto, kedy zlikviduje, alebo dá sa povedať, alebo  upraví to nejakým spôsobom, aby to 

tam nezhovizovalo to prostredie, to je prvá vec.  

 

PhDr. Čižmár: 

K škvarovému ihrisku. Tie kopy, ktoré sú zväčša sú tvorené tým podložím, čiže tou 

kvalitnejšou hlinou. Zámer mesta bol využiť, aj teraz v tomto období budeme postupne 

odoberať z tohto množstva na rôzne zásypy, ktoré sa realizujú v meste, čiže ten zámer je 

odpratať to postupne. Chceme využiť tento materiál, čiže postupne odtiaľto zmizne tak, aby 

nešpatil celé to prostredie. V rámci úprav, ktoré súvisia so spracovaním takéhoto množstva 

hliny, ste si možno všimli, že je ešte čas z nej aj v areáli Slavoja, tam takisto dôjde aj na 

základe záverov teraz z poslednej porady technických zložiek, tam takisto dôjde k úprave 

podložia. Čiže využijeme určite materiál, ktorý zatiaľ máme pri škvarovom ihrisku a takisto 

dôjde aj k úprave toho, ktorý je umiestnený v areáli Slavoja tak, aby na škvarovom ihrisku 

tieto kopy zmizli a na Slavoji sa upravili do nejak zrevitalizovanej zóny, kde bude možnosť 

potom pokračovať v úpravách ďalej.  
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